
 

 

Tänan teid kõiki, et olete täna siin. Tean, kui tähtis on see Iisraeli rahvale, keda on tabanud 

mitme põlvkonna rängim terrorirünnak.  

Olen uhke, et meid on täna siin nii palju. Meie kohalolek siin, Euroopa Parlamendi ees, on 

tähenduslik. Meie kogunemine Simone Veili väljakul on sümboolne. Meie hääl on oluline. Ja 

ülioluline on meie kindel vastuseis terrorismile.  

7. oktoober läheb maailma ajalukku võika päevana. Maailm on olnud tunnistajaks juutide 

mõrvamisele lihtsalt seetõttu, et nad on juudid. Ja siiski jälle. Pealegi Iisraelis.  

Oleme siia kogunenud koos Euroopa Ülemkogu eesistuja, Euroopa Komisjoni presidendi ja 

teie kõigiga, et üksmeelselt väljendada solidaarsust, mõista hukka kohutavad terrori- ja 

mõrvaaktid ning nõuda pantvangide viivitamatut vabastamist.  

Euroopa on valmis aitama lahendust leida, kuid – ma olen seda juba varemgi öelnud ning 

kordan ikka ja jälle – terrorismile ei ole mingit õigustust.  

Hamas on terroriorganisatsioon. Nad ei esinda Palestiina rahva õiguspäraseid püüdlusi. Nad ei 

paku lahendusi, vaid üksnes valavad verd.  

Seetõttu lubatagu mul suu puhtaks rääkida. 7. oktoobril mõrvas Hamas rohkem kui tuhat süütut 

imikut, last, naist ja meest ning hoiab endiselt sadakonda inimest pantvangis. Terroristid avasid 

muusikaüritusel tule sadade noorte pihta, tappes valimatult, sealhulgas ELi kodanikke. Nad 

röövisid tüdrukuid ja poisse. Nad tirisid kodudest välja holokausti üle elanud vanainimesed. 

Nad lohistasid surnuid trofeena mööda tänavaid. 

Praegu pole aeg keerutamiseks ega vastastikuseks näpuga näitamiseks. Pole kahtlustki, millega 

on siinkohal tegu: terroriga selle kõige räigemal kujul.  

Suursaadik Regev, aitäh, et olete täna siin. See on Euroopa. Me toetame teid. 

Nüüd mälestagem ohvreid minutilise leinaseisakuga.  

 


